
“Bu yaşımda oynamam gereken bir rol olduğunu düşündüm.”  

 

2007 yılından sonra setlere uzun bir ara veren Redford beyazperdeye geri döndü. Yaptığı çalışmalarla 

hep adından söz ettiren efsanevi oyuncu “Sona Doğru” ile kariyerinde bir risk aldığını söylüyor. Filmde 

tek kast olan Redford neredeyse tüm yükü de kendisi taşıyor. Oscar kulislerinde adı geçen oyuncu 

sahnelerin tamamının su üstünde çekildiği filmin herkes için oldukça yorucu geçtiğini söylüyor: 

“Çekimlerin başından sonuna kadar hep ıslaktım ya da bir aksiyon sahnesi çekiyordum.” 

Fragman 

http://www.youtube.com/watch?v=28nVSHy9O7Q&feature=c4-

overview&list=UU39pZy73dt4fd8e_IkVXXjw 

 


